
SB-møde	torsdag	den	16.	Juni	
Til	stede:	LT,	JS,	DB,	SB,	Karen,	Pernille,	Maja,	Christine	og	CW	
	
Referat	
1. Godkendelse	af	referat	

Godkendt	
	
2. Nyt	fra	elevrådet	

Intet	nyt	
	

3. Godkendelse	af	valgfagsrækken,	-	folder	vedhæftet	/	DB	
DB	informerer	og	godkendes	
	

4. Budgetforslag	og	høringsproces,	-	der	skulle	komme	en	tidsplan	i	den	
kommende	uge	/	DB	
Udgår	
	

5. Ungekontaktudvalgsmødereferat,	Trine	deltog,	spg?	/DB	
DB	orienterer	–	Ungeledergruppen	i	Vest,	der	har	bestået	de	to	sidste	
år,	vil	fortsætte,	selvom	regionerne	ophæves	
	

6. Sponserløb,	-	SB’s	holdning	til	/	SB	
Set	fra	et	forældresynspunkt:	Rynkebyløbet	er	kommercielt	–	og	
hører	ikke	til	i	folkeskolen.	Måske	kunne	skolen	afholde	løbet	og	
efterfølgende	kunne	hver	enkelt	klasse	vælge,	hvad	de	vil	donere	
pengene	til.	Derfor	fravælges	konceptet	til	kommende	skoleår.	
	

7. ”MinUddannelse”	/	CW	
CW	orienterer	–	I	september/oktober;	Forældrene	orienteres	om	
MinUddannelse	og	hvilke	forventninger	de	på	nuværende	tidspunkt	
kan	have	til	brugen	af	dette	
	

8. Økonomi	/	DB	
DB	orienterer	–	det	ser	fint	ud	indtil	videre.		
Det	bliver	spændende	at	se	hvor	meget,	der	skal	spares	i	BUF	
	
	



	
9. Personalesituationen	aktuelt	/	DB	

Vi	har	ansat	2	fastansættelser	og	2	vikariater	–	1	sprang	fra,	så	1	
stilling	er	genopslået	med	ansættelsessamtaler	i	uge	26	
	

10. Orientering	/	alle	
Samarbejde	m.	præsterne	/	Karen	og	Pernille	
Der	bliver	et	møde	i	august,	som	præsterne	indkalder	til	

	
Skolestart	/	SB	
Få	Thomas	Gall	over	for	at	fortælle	om	trafikforholdene	og	reglerne	
omkring	skolen.		
SB	vil	spørge,	om	de	to	skolebestyrelsesmedlemmer,		der	har	børn,	der	
skal	starte	i	skole,	vil	fortælle	lidt	om	skolebestyrelsens	arbejde.	

	
UUV	/	CW	
Der	lægges	30+	uuv-lektioner	på	5.	og	9.	årgangs	lejrskole,	som	betyder,	
at	de	i	det	kommende	skoleår	er	1	lektion	mindre	til	stede	på	skolen.		
	
Trafik	/	DB	
DB	orienterer	om	bl.a.	cykelscore	og	gå-app’en,	intro	til	tunnelen	under	
Rismarksvej	
Der	har	været	afholdt	et	trafikmøde,	hvor	der	kom	mange	gode	ideer	op	

	
11. Møder	næste	år	

Rullende	dage	kl.	19-21	
	

12. evt	
• Forældresamtaler	–	det	vil	være	hensigtsmæssigt,	at	skole-

/hjemsamtalerne	ligger	i	oktober/november	og	marts/april	
• Vil	det	være	en	ide,	at	lave	en	politik	ift.	mobiltelefoner	på	

mellemtrinnet	–	der	udsendes	en	artikel	fra	Politiken,	som	tages	op	
på	næste	møde.	Hvornår	opvejes	fordelene	ved	ikke	at	have	en	
mobil	ulemperne?	

	


